

التاريخ : 17 مارس 2020

**Messrs. Hotel Establishments General Managers**  
**Circular No. (5) 2020**  
**Subject: Temporary closure of beaches and massage**  
**Centers.**

Greetings,

In line with Sharjah Government precautionary measures for the COVID -19 virus, to ensure the health and safety of residents and visitors, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority would like to direct all hotel establishments to temporarily close the following:

- **Hotel beach facilities.**
- **Massage Centers**

The above must be strictly adhered to, effective from today Tuesday 17<sup>th</sup> March 2020 till the end of March 2020. Please note the period is extendable and you will be kept updated.

Kindly note that SCTDA inspectors will be visiting hotel establishments to ensure adherence to these instructions.

We appreciate your cooperation and value your efforts as major partners in serving public interest and protecting the health and safety of society.

Kind Regards,

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين  
تعميم رقم (5) 2020  
الموضوع : إغلاق مؤقت للشواطئ ومراكز التدليك

تحية طيبة وبعد،،

و تماشياً مع التدابير الوقائية في إمارة الشارقة والخاصة بفيروس كورونا COVID19 توجه هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة جميع المنشآت الفندقية في الإمارة بالإغلاق المؤقت للتالي:

- الشواطئ التابعة للمنشآت الفندقية.
- مراكز التدليك

يرجى الإلتزام بتطبيق الوارد أعلاه بدءاً من اليوم الثلاثاء الموافق 17 مارس 2020 ولغاية نهاية شهر مارس 2020، علماً بأن المدة قابلة للتمديد و سنوافيكم بالمستجدات.

يرجى العلم بأنه سيتم تفتيش المنشآت الفندقية و جميع مرافقها من قبل مفتشي الهيئة للتحقق من الإلتزام بهذه التعليمات.

نقدر تعاونكم الدائم و نشمن جهودكم كشركاء رئيسيين لما فيه خدمة الصالح العام و حماية و سلامة المجتمع

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،